

Title (en)

METHOD OF FORMING DIFFUSION MEMBRANE UNITS UTILIZING SPACED MANDRELS.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG VON DIFFUSIONSMEMBRANEN UNTER VERWENDUNG VON AUSEINANDERSTEHENDEN DREHSPINDELN.

Title (fr)

PROCEDE DE FORMATION DE MEMBRANES DE DIFFUSION UTILISANT DES MANDRINS ESPACES.

Publication

**EP 0048267 A1 19820331 (EN)**

Application

**EP 81901032 A 19810126**

Priority

US 13315180 A 19800324

Abstract (en)

[origin: WO8102750A1] Unitary membranes (10, 10a) made of a plastic, semipermeable material having parallel tubular passages (23, 23a) passing longitudinally from end to end of the membrane may be made by extruding the plastic material through an extrusion orifice (36) exhibiting the cross-sectional shape of the membrane. Mandrel means are applied through the orifice (36) to displace plastic material in a manner corresponding to the pattern and shape of the parallel tubular passages (23, 23a). After the extruded plastic material is hardened, the mandrel means are separated from the hardened plastic material to open the tubular passages (23, 23a).

Abstract (fr)

Des membranes unitaires (10, 10a) fabriquees avec un materiau en plastique, semi permeable, ayant des passages tubulaires paralleles (23, 23a) passant longitudinalement d'une extremite a l'autre de la membrane peuvent etre produites par extrusion du materiau plastique au travers d'un orifice d'extrusion (36) presentant la forme de la section de la membrane. Des moyens de mandrins sont appliques au travers de l'orifice (36) pour deplacer le materiau plastique d'une maniere correspondant au modele et forment des passages tubulaires paralleles (23, 23a). Apres que le materiau plastique extrude se soit durci, les moyens de mandrins sont separees du materiau plastique durci pour ouvrir les passages tubulaires (23, 23a).

IPC 1-7

**D01F 1/08**

IPC 8 full level

**B01D 63/02** (2006.01); **D01F 1/08** (2006.01); **D01F 2/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B01D 63/021** (2013.01 - EP US); **B01D 63/026** (2013.01 - EP); **B01D 63/061** (2013.01 - EP); **B01D 63/066** (2013.01 - EP);  
**B01D 69/043** (2013.01 - EP); **B01D 2323/42** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8102750 A1 19811001**; EP 0048267 A1 19820331

DOCDB simple family (application)

**US 8100112 W 19810126**; EP 81901032 A 19810126